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Nepovažujem sa za veľkého konšpiračného teoretika. Ak by ste mi však pred pár rokmi povedali, že
existuje globálna kabala, ktorá plánuje ovládať mysle ľudí pomocou zvukových vĺn, zasmial by som sa
a nazval vás šialencom.

Je ale ťažké nazvať niečo sprisahaním, keď sú o tom dôkazy na verejne dostupných zdrojoch… teda,
správnejšie povedané, takéto dôkazy „boli“ verejné dostupné, lebo už nie sú.

Svetové ekonomické fórum (WEF) v tichosti vymazalo článok zo svojej webovej stránky, v ktorom
podrobne popisuje ich plán využiť zvukové vlny na ovládanie mysle ľudí.

Po tom, čo sa o nich v súčasnosti začala viac zaujímať verejnosť, globalistická skupina archivovala
dokument s názvom „Kontrola mysle pomocou zvukových vĺn…“ z roku 2018.

Stránka Strangesounds.org sa pýta: Ale prečo?

Chystajú sa to použiť? Používajú to už?
Sú ochotní skrývať svoje ďalšie kroky ohľadne ovládania más?
Odstránili ho z rovnakého dôvodu, ako vymazali známy článok „V roku 2030 nebudete nič
vlastniť a budete šťastní?“ Pretože potom si ľudia uvedomia, kto je do toho všetkého zapojený.

Vymazaný článok WEF sme vyhľadali v archívoch a publikujeme ho nižšie:

Ovládanie mysle pomocou zvukových vĺn? Pýtame sa vedca,
ako to funguje
V súčasnosti sa zdá, že neinvazívna neuromodulácia – zmena mozgovej aktivity bez použitia
chirurgického zákroku – je pripravená započať novú éru zdravotnej starostlivosti.

Prielomy by mohli zahŕňať lepšie zvládanie Parkinsonovej a Alzheimerovej choroby, zníženie bolesti
pri migréne alebo dokonca zvrátenie kognitívnych porúch spôsobených poranením mozgu.

Čo sa však stane, ak táto technika na zmenu našich mozgových vĺn unikne regulácii a dostane sa do
nesprávnych rúk? Predstavte si diktátorský režim s prístupom k trikom a nástrojom na zmenu
spôsobu myslenia alebo správania občanov. (Poznámka redakcie: Je ironické, že hypotetizujú o inom
diktátorskom režime, keďže sami sú diktátorskej povahy).

Je to etické bojisko, na ktorom sa nachádza Antoine Jerusalem, profesor inžinierskych vied na
Oxfordskej univerzite, ktorý skúma potenciál ultrazvukovej technológie na riešenie neurologických
chorôb a porúch.

V rozhovore, ktorý sa uskutočnil ako súčasť každoročného stretnutia vedcov, vlád a biznisu na
Svetovom ekonomickom fóre pre Blízky východ, nám prezradil viac o tejto rastúcej oblasti výskumu.
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Ovládanie mozgu zvukovými vlnami: Ako to funguje?

Poďme priamo k vede. Princípom neinvazívnej neuromodulácie je zamerať ultrazvukové vlny do
oblasti v mozgu tak, aby sa všetky zhromaždili na malom mieste. Potom, ak nastane správna
kombinácia parametrov, to môže zmeniť aktivitu neurónov.

Ak sa chcete zbaviť neurónov, ktoré sa zbláznili, napríklad pri epilepsii, môžete im dodať energiu,
aby ste ich v podstate zabili. Ak však chcete selektívne podporiť alebo zablokovať aktivitu niektorých
neurónov, musíte svoje ultrazvukové vlny starostlivo doladiť.

Inými slovami, existuje rozdiel medzi ultrazvukovou stimuláciou používanou na odstránenie tkaniva a
ultrazvukovou neuromoduláciou, ktorá je zameraná na kontrolu aktivity neurónov bez poškodenia
tkaniva.

Ultrazvuková neuromodulácia je niečo, čo určite funguje, ale stále tomu celkom nerozumieme.

Aké spoločenské dobro z toho môže vzísť?

Súčasnými módnymi výrazmi sú Alzheimerova a Parkinsonova choroba, ako aj traumatické poranenia
mozgu. Vedci však skúmajú aj miechu a periférny nervový systém.

Pokiaľ ide o mňa, keďže mozog je de-facto centrom rozhodovania pre veľké množstvo procesov,
zameraný môže byť ktorýkoľvek z nich.

Je to bezpečné?

Pri pokuse o „kontrolu“ neurónovej aktivity poskytovaním nepatrných mechanických vibrácií do
oblasti mozgu je dôležité, aby zameranie ultrazvuku, frekvencia a amplitúda boli správne vyladené,
inak môže dôjsť k potenciálnemu poškodeniu mozgu.

Ide o to, že ešte stále nevieme, ako to všetko vyladiť. A ak by som to mal trochu prehnať, mohol by
som povedať, že náš súčasný prístup nie je až tak ďaleko od hrania sa s nastaveniami v rádiu, až kým
nepočujeme tú správnu stanicu.

Jednou z mnohých ťažkostí je s istotou vedieť, že týmito zvukovými vlnami skutočne kontrolujeme
neuróny, namiesto toho, aby sme ich poškodzovali.

Pravdou je, že stále presne nevieme, ako tento proces funguje. A ak neviete, ako to funguje, neviete,
koľko je už „príliš veľa“.

Aké sú najväčšie etické výzvy?

Potenciál tejto techniky je obrovský  – myslím tým obrovské množstvo aplikácií, ako aj etické
využitie.

Z biologického hľadiska je to podobné ako s liekmi. Môžu vás vyliečiť, môžu vás dostať do závislosti a
môžu vás aj zabiť. Je to všetko o dodržiavaní stanovených pravidiel. Z etického hľadiska sa svet mení
tak rýchlo, že je ťažké posúdiť, čo bude zajtra prijateľné, čo dnes ešte nie je.

Som tiež presvedčený, že ľudská povaha je taká, že keď sa niečo dá spraviť, tak sa to spraví. Otázka
je, kto to spraví.

Radšej by som mal spravodlivú spoločnosť, ktorá to robí, ako nejaký darebácky štát bez akejkoľvek
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úcty k životu ľudí alebo zvierat. Ak chceme tento proces riadiť o 10 rokov, musíme začať s výskumom
už dnes.

Aké dystopické sa to môže stať?

Vidím, že prichádza deň, kedy bude vedec schopný ovládať to, čo človek vidí vo svojej mysli,
vysielaním správnych vĺn na správne miesto v jeho mozgu.

Myslím si, že väčšina námietok bude podobná tým, ktoré dnes počujeme o podprahových správach v
reklamách, len oveľa vehementnejšie.

Táto technológia nie je bez rizika zneužitia. Môže ísť o revolučnú zdravotnú technológiu pre chorých
alebo o dokonalý ovládací nástroj, ktorým bezohľadní ovládajú slabých.

Tentoraz by však ovládanie ľudí bolo doslovné.

Čo môžeme urobiť, aby sme uchránili potenciál tejto technológie?

Nebudem tvrdiť, že všetci vedci sú múdri a dobre informovaní, pokiaľ ide o to, čo by sa malo a čo by
sa nemalo robiť. Niektorí z nás sú ochotní zájsť tak ďaleko, ako sa len dá. To je však ľudská
prirodzenosť a neplatí to len pre vedcov.

Tak či onak, našou úlohou je nájsť niečo, čo je prospešné pre ľudstvo. A ak nájdete spôsob, ako urobiť
niekoho lepším, potom s najväčšou pravdepodobnosťou viete, ako to urobiť aj naopak.

Cieľom je zabezpečiť, aby regulácia zabránila tomu druhému bez toho, aby bránila tomu prvému.
Myslím si, že toto je úloha regulátorov. A myslím si, že Európska únia, kde pôsobím, je na tom
celkom dobre.

Ďalšou úlohou politikov by malo byť poskytnutie komunikačnej platformy na vysvetľovanie dlhodobej
vízie danej oblasti výskumu. A kľudne sa môže stať, že je na takúto technológiu priskoro, alebo že je
to úplne zlý nápad, no a vtedy konečným rozhodnutím môže byť zastaviť to.

Z dlhodobého hľadiska by však verejnosť mala mať potenciálne výhody novej technológie vysvetlené
jednoduchými slovami, čo je niečo, v čom vedci nemusia byť nevyhnutne dobrí.

Politici by si mali pamätať, že ak to neurobíme my, tak to aj tak niekto niekde urobí… potenciálne
neregulované.

Záver
Tu je archívny odkaz na vyššie uvedený článok WEF… A tu je zasa archívny odkaz na článok WEF
o tom, že nebudete nič vlastniť.

Čo teda zase skrývajú?

Zdá sa, že používajú rovnakú vymazávaciu taktiku ako USA na začiatku zástupnej vojny s Ruskom
(biolaboratória) alebo Pfizer (dokumenty o vakcínach).

Prečo teda tieto súbory skrývajú/odstraňujú? Chystajú sa to použiť? Používajú to už? Sú ochotní
skrývať svoje ďalšie kroky ohľadne ovládania más?

Odstránili ho z rovnakého dôvodu, ako vymazali článok, že „nič nebudete vlastniť?“ Pretože potom by
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si ľudia skutočne mohli uvedomiť, kto je do toho všetkého zapojený.
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